
Acta del Ple

Identificació de la sessió

Sessió: PLE EXTRAORDINARI 24/01/2024
Ens: Ajuntament de Santa Bàrbara

PleÒrgan: 
ExtraordinàriaCaràcter: 

Antonio Ollés MolíasPresident/a: 
Isabel Verge CaballéSecretari/ària: 

24 de gener de 2024Dia: 
19:00Hora d'inici: 

20:05Hora de finalització: 
Saló de PlensLloc: 

Assistents:

Sr. Josep Lluís Gimeno Vegué (ERC-AM)
Sra. Laia Pla Coto (CM)
Sra. Ana Maria Panisello Arasa (CM)
Sra. Maria Elena Estarlich Arasa (ERC-AM)
Sr. José Luís Zaera Builtrago (ERC-AM)
Sr. Màrius Josep Pont Fandos (PerSB)
Sra. Maria Eugènia Arasa Cid (PerSB)
Sra. Eva Franch Cases (PSC - CP)
Sr. Joaquim Martí Llombart (SBAU-ARA PL)

Excusen la seva assistència:

Sra. Maria Cinta Accensi Homedes (PerSB)

ACORDS

 SECRETARIA

APROVACIÓ ACTA DEL PLE ORDINARI 26/10/20231. 

El Sr. Pont, demana que s'esmeni l'acta ja que a l'apartat Precs i Preguntes, pàgina 29 final on
diu:
"El Sr. Pont, la pregunta número 5: “Encara que per qüestions de detall  a favor no vam votar
de la moció que vam presentar ...”
Ha de dir:
"El Sr. Pont, la pregunta número 5: “Encara que per qüestions de detall  a favorno van votar
de la moció que vam presentar ...”
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Votació:
Amb l'esmena anterior s'aprova per unanimitat de tots els membres presents que
legalment el componen.

APROVACIÓ ACTA DEL PLE EXTRAORDINARI 11/12/20232. 

Votació:
S'aprova per unanimitat de tots els membres presents que legalment el componen.

 ALCALDIA

DACIÓ DE COMPTE DELS DECRETS DE LA PRESIDÈNCIA DEL NÚM. 220 DE 2023 AL3. 
NÚM. 8 DE 2024

El Sr. Alcalde dona la paraula al Sr. Pont.
 
El Sr. Pont, representant del grup municipal de PerSB, 
el Decret de data 20 de desembre de 2023 diu: “Proposta de personació en el procediment
acomiadament objectiu individual núm. 512/2023-I, interposat per Mercè Esterlich Garcia,
contra l’ acomiadament objectiu individual efectuat per l’Ajuntament de Santa Bàrbara”,
voldríem saber de què va el Decret?.
 
El Sr. Alcalde, es tracta de personar-nos en la demanda que ha interposat l’ex treballadora
Mercè Esterlich Garcia contra el seu acomiadament, i ara estem preparant el judici que serà el
13 de març de 2024.

Es dóna compte, en compliment de l'article 42 del Reglament d'organització, funcionament i
règim jurídic de les corporacions locals, aprovat per Reial Decret 2568/1986 de 28 de
novembre, de les resolucions de la Presidència/Alcaldia, del núm. 220 de 2023 al núm. 8 de
2024, amb un total de 19.

Detall dels Decrets
Núm.
decret

Data Unitat Assumpte

2023-
0000220

0 7  d e
desembre
de 2023

À r e a
Secretaria

Convocatòria de 'PLE EXTRAORDINARI 11/12/2023'

2023-
0000221

1 8  d e
desembre
de 2023

À r e a
Secretaria

Atorgament de la llicència de primera ocupació de l'immoble situat al c/ Girona,
61

2023-
0000222

1 9  d e
desembre
de 2023

À r e a
Secretaria

Convocatòria de 'JUNTA DE GOVERN LOCAL 21/12/2023'

2023-
0000223

2 0  d e
desembre
de 2023

À r e a
Secretaria

Proposta de personació en el procediment acomiadament objectiu individual
núm. 512/2023-I, interposat per Mercè Esterlich Garcia, contra l’acomiadament
objectiu individual efectuat per l’Ajuntament de Santa Bàrbara

2023-
2 1  d e
desembre À r e a

Aprovació dels pagaments
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0000224 de 2023 tresoreria

2023-
0000225

2 1  d e
desembre
de 2023

À r e a
intervenció

Aprovació de nòmines extra de desembre de 2023

2023-
0000226

2 1  d e
desembre
de 2023

À r e a
Secretaria

Resolució RECONEIXEMENT DE TRIENNIS – BLANCH FARNÓS, FÀTIMA

2023-
0000227

2 1  d e
desembre
de 2023

À r e a
Secretaria

Resolució 'SOL·LICITUD RECONEIXEMENT SERVEIS PRESTATS-
SANDRA LLORET BOTE'

2023-
0000228

2 7  d e
desembre
de 2023

À r e a
tresoreria

Aprovació dels pagaments

2023-
0000229

2 8  d e
desembre
de 2023

À r e a
intervenció

Aprovació de nòmines de desembre de 2023 i altres despeses

2023-
0000230

2 9  d e
desembre
de 2023

À r e a
Secretaria

Resolució 'Prórroga contracte gestió servei municipal d´aigua'

2024-
0000001

0 9  d e
gener de
2024

À r e a
Secretaria

Convocatòria de 'JUNTA DE GOVERN LOCAL 11/01/2024'

2024-
0000002

1 1  d e
gener de
2024

À r e a
Secretaria

APROVACIÓ DE LA LLISTA DEFINITIVA D'ASPIRANTS ADMESOS I
EXCLOSOS, NOMENAMENT TRIBUNAL I DATA REALITZACIÓ DEL
CONCURS, PER COBRIR UNA PLAÇA DE PEÓ DE NETEJA VIÀRIA EN EL
MARC DE L'ESTABILITZACIÓ DE L'OCUPACIÓ TEMPORAL

2024-
0000003

1 1  d e
gener de
2024

À r e a
Secretaria

Desestiment de la sol·licitud de devolució de fiança fins a final d'obra, exp. 05
/2023

2024-
0000004

1 2  d e
gener de
2024

À r e a
Secretaria

PROPOSTA DE RESOLUCIÓ D’APROVACIÓ DE LA LLISTA DEFINITIVA D’
ASPIRANTS ADMESOS I EXCLOSOS, NOMENAMENT TRIOBUNAL I DAT
REALITZACIÓ DEL CONCURS, PER COBRIR DUES PLACES DE PEÓ DE
JARDINERIA EN EL MARC DE L’ESTABILITZACIÓ DE L’OCUPACIÓ
TEMPORAL

2024-
0000005

1 2  d e
gener de
2024

À r e a
Secretaria

PROPOSTA DE RESOLUCIÓ D’APROVACIÓ DE LA LLISTA DEFINITIVA D’
ASPIRANTS ADMESOS I EXCLOSOS, NOMENAMENT TRIBUNAL I DATA
REALITZACIÓ DEL CONCURS, PER COBRIR CINC PLACES DE PEÓ
BRIGADA MUNICIPAL EL MARC DE L’ESTABILITZACIÓ DE L’OCUPACIÓ
TEMPORAL

2024-
0000006

1 5  d e
gener de
2024

À r e a
intervenció

Resolució d'inici d'aprovació del Pressupost 2024

2024-
0000007

1 7  d e
gener de
2024

À r e a
Secretaria

Resolució 'Certificat serveis prestats-Cristina Borràs Margalef'

2024-
0000008

1 8  d e
gener de
2024

À r e a
Secretaria

Certificat serveis prestats - Sandra Lloret Bote

RATIFICACIÓ DEL DECRET DE L'APROVACIÓ DEL PLA DE MESURES ANTIFRAU DE4. 
L'AJUNTAMENT DE SANTA BÀRBARA

El Sr. Alcalde, aquest Pla de Mesures Antifrau, que està fet adaptant un model ja existent, és
una necessitat que apareix per poder rebre subvencions provinents dels Fons Next Generation.
Ens vam trobar l’estiu passat amb una subvenció per llibres de la biblioteca de 1.500 euros que
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no podien cobrar si no ens donaven d’alta a las Plataformes CoFFEE i MINERVA, i per poder
donar-nos d’alta calia entre altes coses tenir aprovat un Pla de Mesures Antifrau, per això el
vam preparar i aprovar per Decret d’alcaldia, però restava pendent de ser ratificat pel Ple
municipal.
 
Si revisem el Pla, es tracta d’una sèrie de mesures i recomanacions que cal tenir en compte per
fer una bona gestió dels diners que arriben a través dels Fons Next Generation i evitar que se
pugui fer un mal ús, que les licitacions es facin de manera correcta, etc...  
 
El Sr. Alcalde dona la paraula al Sr. Pont.
 
El Sr. Pont, representant del grup municipal de PerSB, veiem que la proposta diu que aquest
pla s’adjunta i a la proposta i no l’he sabut trobar.
 
El Sr. Alcalde, no hi ha cap problema en fer-los arribar aquest Pla antifrau, no hi ha cap
problema. Són mesures bastant lògiques no hi ha res a amagar.
 
El Sr. Pont, jo el que demanaria és que, si és possible, que quan hagi una referència tant
explícita que ens ho fessin arribar per correu electrònic.
 

Votació:
S'aprova per unanimitat de tots els membres presents que legalment el componen.

Es dona compte del Decret de l’Alcaldia, per a la seva ratificació, que literalment es transcriu:
 
"DECRET DE L’ALCALDIA
 
Assumpte: Aprovació del Pla de Mesures Antifrau de l'Ajuntament de Santa Bàrbara
 
ANTECEDENTS
 
L’article 22 de Reglament (UE) 2021/241, del Parlament Europeu i del Consell, pel que s’
estableix el Mecanisme de Recuperació i Resiliència, obliga als beneficiaris dels fons a establir
totes les mesures adequades per a protegir els interessos financers de la Unió, en particular en
el que fa referència a la prevenció, detecció i correcció del frau, la corrupció i els conflictes d’
interessos.
 
Per tal de donar compliment a aquest mandat, l’Ordre HFP/1030/2021, de 29 de setembre de
2021, per la que es configura el sistema de gestió del Pla de Recuperació, Transformació i
Resiliència, en el seu article 6 estableix l’obligació dels organismes executors de disposar d’un
Pla de Mesures Antifrau que li permeti garantir i declarar que, en el seu respectiu àmbit d’
actuació, els fons corresponents s’han utilitzat de conformitat amb les normes aplicables, en
particular, en el que es refereix a la prevenció, detecció i correcció del frau, la corrupció i els
conflictes d’interessos.
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L’Ajuntament de Santa Bàrbara, en compliment d’aquest mandat, i en qualitat d’organisme
executor dels fons, ha elaborat el Pla de Mesures Antifrau que s’acompanya al present
document.
 
FONAMENTS DE DRET
 
Reglament (UE) 2021/241, del Parlament Europeu i del Consell, pel que s’estableix el
Mecanisme de Recuperació i Resiliència.
 
Ordre HFP/1030/2021, de 29 de setembre de 2021, per la que es configura el sistema de gestió
del Pla de Recuperació, Transformació i Resiliència.
 
Llei 7/2985, de 2 d’abril, reguladora de les Bases de Règim Local.
 
Per tot l’exposat, HE RESOLT:
RESOLUCIÓ:
 
PRIMER. Aprovar el Pla de Mesures Antifrau de l’Ajuntament de Santa Bàrbara amb els seus
Annexos.
 
SEGON. Donar compte de l’aprovació del Pla de Mesures Antifrau al Ple de la Corporació en la
primera sessió que es dugui a terme.
 
TERCER. Publicar el Pla de Mesures Antifrau en el web municipal, per a general coneixement,
i que serà de compliment obligat per part de les persones que intervinguin en la gestió dels fons
Next Generation EU.
 
Així ho mana i signa el Sr. Alcalde Antonio Ollés Molías, a Santa Bàrbara, vint-i-set d’octubre
de dos mil vint-i-tres.
 
Davant meu,
La Secretària acctal."

APROVACIÓ INICIAL DEL PRESSUPOST 20245. 

El Sr. Alcalde, Anem ara a pel principal punt del Ple d’avui que no és altre que l’aprovació del
pressupost pel 2024.
Abans de res voldria explicar que voldríem haver fet aquest Ple abans, però per diverses
motius hem hagut de enrederir-lo, de fet, els principals números que ara comentarem ja els
teníem enllestits l’equip de govern a finals d’any, i per això vam fer la comissió informativa d’
Hisenda el dia 2 de gener. Però una vegada estan els números, després des d’Intervenció s’ha
de preparar tota una sèrie d’informes que acompanyen el Pressupost, i per això han hagut de
passar uns quants dies abans de poder convocar el Ple.
 
Com he dit abans, a la comissió del passat dia 2 de gener ja vam fer una explicació una mica
detallada de com serien els Pressupostos del 2024, però si els sembla be, i més que res de
cara a aquells ciutadans que ens puguin estar escoltant, faré una breu explicació.
El Pressupost del 2024 tal i com el presentem avui, ascendeix a 4.313.343 € el que suposa un
increment del 6,22 % respecte de l’aprovat inicialment pel 2023 que va ser de 4.060.900 €.

A
q
u
e
s
t
 
d
o
c
u
m
e
n
t
 
é
s
 
u
n
a
 
c
ò
p
i
a
 
a
u
t
è
n
t
i
c
a
 
d
e
l
 
d
o
c
u
m
e
n
t
 
e
l
e
c
t
r
ò
n
i
c
 
o
r
i
g
i
n
a
l
 
c
u
s
t
o
d
i
a
t
 
p
e
r
 
A
j
u
n
t
a
m
e
n
t
 
d
e
 
S
a
n
t
a
 
B
à
r
b
a
r
a
.
 
P
o
d
e
u
 
v
e
r
i
f
i
c
a
r
 
l
a
 
s
e
v
a
 
a
u
t
e
n
t
i
c
i
t
a
t
 
a

t
r
a
v
é
s
 
d
e
l
 
s
e
r
v
e
i
 
d
e
 
v
a
l
i
d
a
c
i
ó
 
d
e
 
l
a
 
S
e
u
 
E
l
e
c
t
r
ò
n
i
c
a
 
d
e
 
l
'
E
n
s
 
a
m
b
 
e
l
 
C
V
E
 
9
9
A
A
E
A
9
8
1
6
9
D
4
7
2
8
A
C
A
9
0
E
B
3
E
8
A
5
0
B
1
D
 
i
 
d
a
t
a
 
d
'
e
m
i
s
s
i
ó
 
2
1
/
0
2
/
2
0
2
4
 
a
 
l
e
s
 
1
1
:
1
1
:
5
5

SIGNAT ELECTRÒNICAMENT PER:
Isabel Verge Caballé - DNI ** (TCAT) el dia 21/02/2024 a les 11:03:57 i Antonio Ollés Molías - DNI ** (TCAT) el dia 21/02/2024 a les 11:10:02



El fet d’aquest increment es basa en que hem inclòs la sol·licitud d’un préstec de 300.000 euros
a l’ICF (Institut Català de Finances) per tal de poder afrontar la important reparació de camins,
que van quedar afectats per la DANA del passat 3 de setembre. Ja sabem que tenim
demanades ajudes tan a l’Estat com a la Generalitat, i que esperem rebre en algun moment, i
la idea és que tan prompte es rebin aquestes ajudes, es procedirà a amortitzar aquests préstec.
Si no haguéssim inclòs aquest préstec, el pressupost de 2024 hagués estat per baix del que
vam aprovar per 2023.
 
Això és així també, per un altre fet important que cal destacar, la Diputació de Tarragona en
aquest nou mandat, ha decidit canviar tot el sistema de subvencions que tenia fins ara, i en lloc
d’obrir múltiples línies de subvenció, a partir d’ara faran el que han anomenat, un Pla de
Concertació amb cada poble, i ens assignaran una xifra d’ingressos total que cada població
podrà administrar segons els seus interessos, mantenint això si, uns mínims en Salut, Cultura i
Transició Energètica. Aquests Plans de Concertació està previst que es facin duran el segon
trimestre de 2024, i per tant en aquest moment com no tenim dades, i hem preferit no incloure
cap ingrés procedent de Diputació de moment, evidentment quan tindrem la nostra assignació
ja confirmada, farem una modificació pressupostaria, i en aquell moment, podrem incloure
algunes despeses i inversions que ara hem hagut de deixar fora.
 
Deixant de banda aquests dos temes, el préstec per fer camins, i la no comptabilització dels
ingressos procedents de Diputació, de la resta del pressupost no hi ha gaire cosa a explicar, ja
que està pràcticament tot dedicat a cobrir les despeses en personal, manteniments, i despesa
corrent. El pressupost inclou també l’increment de la Participació en los Tributos de l’Estado,
que també ens ha ajudat a poder quadrar els números.
 
Cal destacar la fase IV del carrer Aire, que com ja saben està prevista pel darrer quadrimestre
del 2023, i van endarrerir uns mesos per no perjudicar l’activitat de la cooperativa Sant Gregori
durant l’actual campanya de l’oliva. Per això, aquesta inversió del 2023 l’hem incorporat al
2024, i després hi ha algunes petites inversions com són la instal·lació d’un sistema de
climatització a l’Escola, la col·locació de plaques solars a la llar de Jubilats, la renovació de 82
faroles a tecnologia LED en tot el centre del casc urbà i les millores en els pous d’aigua potable
aprofitant una subvenció de l’ACA.
 
Des de l’equip de govern pensem que ara mateix aquest Pressupost s’ajusta a les necessitats
que té Santa Bàrbara, i esperem que els acords que puguem fer amb la Diputació ens permetrà
ampliar-lo de manera importat per poder assolir alguns objectius interessants que te el nostre
poble i que malauradament no hem pogut incloure.
 
Per acabar voldria dir-los que ens agradaria molt comptar amb els seus vots favorables, si fos
possible.
 
El Alcalde, dona la paraula al Sr. Martí.
 
El Sr. Martí, representant del grup municipal d’SBAU-ARA PL, en primer lloc agrair-li
públicament t que em rebés un dia per explicar-me el pressupost, ja que no vaig poder assistir
a la comissió informativa.   Està bé que ens faci aquesta explicació, però dir que la gent del
poble ha de saber que els pressupostos es publiquen a la pàgina web, a més al programa de la
ràdio “l’Alcalde respon”, que ara veig que s’acompanya de regidors, ho veig bé perquè així
cada regidor pot explicar els temes de la seva regidoria.
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Sabem que ha estat un pressupost difícil en la seva elaboració, pel tema de les subvencions,
valorem molt positivament el fet de pressupostar demanar un crèdit per arreglar els camins, hi
donem suport, perquè és una necessitat i més aquest any que ha estat un any bop de collita de
l’oliva, el parxejat està bé però de vegades fa falta fer una inversió per a no haver-lo d’estar
arreglant sempre seguit.
 
Per finalitzar, quan vostè al mes de juny es va presentar com a Alcalde, li vaig dir i ara li torno a
dir, han estat uns pressupostos complicats, per tant, veig que fa falta gent que  us doni suport i
pugui sumar, jo em torno a obrir a donar-los suport, per ajudar-los en el que faci falta, tenen el
nostre ple suport, saben on trobar-nos, perquè estarem al seu costat, votarem a favor.
 
 
El Sr. Alcalde, gràcies pel seu suport i en quant a aquesta última afirmació, suposo que es
refereix a la possibilitat d’ampliar l’equip de govern, ja es va plantejar a l’inici de legislatura i es
va decidir continuar amb el pacte que actualment tenim, però no podem descartar res, si es
donés el cas.
 
El Sr. Alcalde dona la paraula a la Sra. Franch.
 
La Sra. Franch, representant del grup municipal del PSC-CP, valorem l’elaboració dels
pressupostos de forma positiva, sobretot, una llarga reivindicació que és la climatització de l’
escola, fa anys que es ve demanant, el tema dels camins també ho valorem positivament,
encara que s’hagi de demanar un préstec i després quan es rebi la subvenció poder-lo
amortitzar; després hi ha una sèrie de despeses que són fixes i que no es poden obviar, però
no ha hagut marge de negociació per poder interactuar i oferir propostes per part dels grups de
l’oposició, però pensem que es pot donar quan hagi un increment dels ingressos, quan es
materialitzen les subvencions de la Diputació, per tant, no votarem en contra però tampoc a
favor.
 
El Sr. Alcalde dona la paraula al Sr. Pont.
 
El Sr. Pont, representant del grup municipal de PerSB, m’afegeixo al que s’ha comentat
respecte les llargues reivindicacions, però en el nostre programa electoral també parlàvem dels
camins, de la climatització de l’escola, hi ha coses que les valorem positivament; en relació a la
intervenció del Sr. Martí, dir que per col·laborar no cal estar a l’equip de govern.
 
Ha dit que s’hauran d’incloure coses que ara no ha estat possible, hi ha despesa però trobem a
faltar un pla de gestió econòmica, també li vaig comentar que ja que tenim un increment
substancial en la participació dels tributs de l’Estat, reiteràvem, ja ho vam dir quan es van
augmentar les taxes, que potser no calia augmentar-ho tot de cop, es podrien reduir els
impostos als planers i planeres.
 
Respecte els camins, ja ens ho vau explicar i ho considerem una bona mesura que a través de
l’ICF es faci un préstec i que quan arribi la subvenció es faci un endossament, però només
afecta als camins que va deterior la DANA del setembre o a algun més?
 
El Sr. Alcalde, els 300.000 euros, s’han de destinar a la finalitat per a la que vam demanar les
ajudes, perquè abans de fer el pagament faran la inspecció i comprovaran que s’hagin executat
les obres tal com les vam demanar, són bastant estrictes.
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El Sr. Pont, però si hi ha algun altre camí que no va estar afectat pels aiguats, s’arreglarà en un
altre moment.
 
El Sr. Alcalde dona la paraula al regidor d’agricultura.
 
El Sr. Gimeno, es faria amb el manteniment que es realitza tots els anys, aquesta pregunta en
comissió informativa ja es va plantejar i vaig deixar molt clar que el préstec s’havia demanat per
a pagar el mal dels camins afectats per la DANA i que els altres s’anirien arreglant amb el
manteniment normal que es fa tots els anys.
 
El Sr. Pont, respecte la climatització de la llar d’infants i de l’escola, s’han pressupostat 16.000
euros, creiem que és molt barat, és el pressupost total de la climatització dels dos edificis?
 
El Sr. Alcalde, el que es va a climatitzar és la part on dona el sol, ens centren en l’època de l’
estiu, perquè a l’hivern ja tenim una caldera de gasoil, on focalitzarem l’actuació serà al pis de
dalt on s’acumula la calor, la idea és posar una màquina gran i distribuir l’aire fred a totes les
aules.
 
El Sr. Pont, a tot l’edifici?
 
El Sr. Alcalde, no, de moment només al pis de dalt, és cert que és un preu bastant assequible.
 
El Sr. Pont, quan parlen de l’arrendament de l’escombradora vial, de 39.500 euros/any, que és
una quantitat important, no valdria la pena haver-la adquirit?
 
El Sr. Alcalde, és un renting de quatre anys pagant 39.500 euros cada any i al finalitzar aquests
quatre anys tenim la possibilitat de quedar-nos-la o en demanem una de nova.
 
El Sr. Pont, quan diu d’aigua 75.000 euros, ens plantegem a què fa referència aquesta
despesa, perquè ja tenim amb la concessionària, amb la pròrroga que s’ha fet, la gestió de l’
aigua i a més 75.000 euros a banda al capítol de despeses corrents.
 
El Sr. Alcalde, amb la concessionària, AGBAR, cada any es fa una regularització, si el preu de l’
energia a pujat, així està establert al contracte, s’ha de fer una compensació, si l’energia
elèctrica puja hem de fer una compensació a l’empresa i si baixa, molts anys ha estat a l’
inrevés, llavors és la empresa la que compensa a l’ajuntament. Aquests 75.000 inclou la
despesa de l’aigua, que venen a ser 10-15.000 euros anuals dels consums municipals, tenim
uns 50 consums, comptant el reg públic, i quasi 60.000 euros és l’ajust corresponent a les
anualitats anteriors que estan pendents de pagar.
 
El Sr. Pont, en comissió informativa van estar parlant de l’oferta presentada per una empresa
de fer-se càrrec del manteniment de l’enllumenat públic, un pressupost és un pressupost, però
quan parlem d’un pressupost de 130.000 euros d’energia elèctrica als carrers, suposem que
això és tal i com ara ho tenim.
 
El Sr. Alcalde, és el pressupost que tenim previst destinar a despesa del consum elèctric de
carrers, evidentment si, primer s’ha de fer una auditoria hem començat a preparar
documentació, arribem a un acord amb aquesta empresa i es fan càrrec de les factures del
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manteniment i de la renovació de tot l’enllumenat públic, aquesta partida desapareixeria però
seria substituïda per un pagament anual a aquesta empresa de serveis energètics.
 
El Sr. Pont, la partida que parla de recollida d’animals abandonats a la via pública, 6.000 euros,
ens semblen pocs, això és la subvenció que s’atorga a Profauna?, amb aquest import es
cobreix tota la recollida o se’n han d’afegir?
 
El Sr. Alcalde, és la mateixa partida que l’any passat, ens hagués agradat incrementar-la a l’
igual que moltes altres, i a banda està la subvenció que se’ls hi dona com a entitat, som
conscients que potser es queda curta, però depèn del número d’animals abandonats, ja que a l’
any 2023 les xifres han estat escandaloses.
 
El Sr. Alcalde dona la paraula al regidor de mdi ambient.
 
El Sr. Gimeno, de totes formes quan s’aprovi el nou sistema de subvencions de la Diputació, hi
haurà una partida obligatòria que potser incrementarà la dotació econòmica. És un problema
general a nivell de tots els municipis, per això la idea de tots és mancomunar els serveis, ja que
és la única manera de poder donar un servei ajustat en recursos. Un cop sabrem com es
distribuirà la subvenció de la Diputació, es farà una modificació del pressupost i podrem saber
els diners que tenim per a tot el mandat i es podran abordar no projectes puntuals sinó
projectes a mig i llarg termini
 
El Sr. Pont,  a l’apartat de transferències corrents al món local n’hi ha dos, un de 26.000 euros
a altres Ajuntaments i l’altra aportació a la RLT del Consell Comarcal del Montsià de 17.500
euros.
 
El Sr. Alcalde, l’aportació a altres ajuntaments, és una partida que es repeteix tots els anys, és
el sou del tècnic de promoció econòmica, que és un treballador de l’Ajuntament de La Galera,
però l’Ajuntament de Santa Bàrbara li paga el 80% del sou en virtut d’un conveni de
col·laboració que es va signar. Respecte la partida de la RLT del Consell Comarcal, fa
referència a que s’ha fet una revisió dels llocs de treball i d’aquesta revisió ha sorgit la
necessita d’incrementar els sous de tots els treballadors del Consell que són entre 105-110, i
com el pressupost del Consell no era suficient s’ha fer una derrama proporcional entre tots els
municipis de la comarca i al nostre ajuntament li toca aportar 17.500 euros, en proporció als
servis que ens ofereix.
 
El Sr. Alcalde dona la paraula al Sr. Gimeno.
 
El Sr. Gimeno, representant del grup municipal d’ERC-AM, l’explicació del pressupost va
quedar molt clara en la comissió d’hisenda realitzada i m’afegeixo al que ha dit el Sr. Alcalde,
en el sentit que ens agradaria que hagués una unanimitat en l’aprovació del pressupost perquè
realment facilitaria molt les coses i que quan arribéssim a treballar en un pressupost definitiu es
podrien valorar totes les aportacions del grups municipals, ja que en totes les comissions
informatives s’ha intentat donar sortida a les seves aportacions. Agrair també, el suport donat al
tema agrícola ja que és un deute històric que tenim amb la població.  

Votació:
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S'aprova per majoria absoluta amb els vots favorables del tres membres de JuntsXSB-
CB, tres vots a favor d'ERC-AM, un vot a favor de SBAU-ARA PL, dues abstencions
de PerSB, i una abstenció del PSC-CP.

Fets

L’Àrea d’Intervenció ha informat que cal iniciar l’expedient d’aprovació del pressupost general
de la Corporació, facilitant la següent documentació necessària per l’elaboració del pressupost:
- Certificat de la liquidació del pressupost del exercici anterior
- Avanç de la liquidació del pressupost de l’exercici corrent
- Beneficis fiscals en tributs locals
- Informació relativa als convenis subscrits amb les Comunitats Autònomes en matèria de
despesa social

 
Mitjançant Decret d’Alcaldia núm. 2024-6 s’ha resolt iniciar l’expedient d’aprovació del
pressupost adjuntant-se la següent documentació:
- Previsions d’ingressos i despeses
- Bases d’execució del pressupost
- Memòria explicativa del seu contingut i de les principals modificacions que presenten en
relació al pressupost vigent
- Inversions a realitzar en l’exercici
- Plans i programes de inversió i finançament per un període de 4 anys
 
Consta en l’expedient l’Informe de l’Àrea de serveis interns, unitat de Recursos Humans, on es
detalla la proposta de plantilla de personal de la Corporació i s’adjunta:
- Plantilla de personal
- Annex de personal
 
Consta en l’expedient l’informe d’Intervenció de projecte de pressupost de conformitat amb el
Reial Decret Reial Decret 128/2018, de 16 de març, pel qual s’aprova el règim jurídic dels
Funcionaris d’Administració Local amb habilitació de caràcter nacional. Adjuntant-se al mateix
informe els Annexos:
- Estat de consolidació del pressupost de la pròpia entitat amb el de tots els pressupostos i
estats de previsió dels seus organismes autònoms i societats mercantils.
- Estat de previsió de moviments i situació del deute comprensiva del detall d’operacions de
crèdit o d’endeutament pendents de reemborsament al principi de l’exercici, de les noves
operacions previstes a realitzar al llarg de l’exercici i del volum d’endeutament al tancament de l’
exercici econòmic, diferenciant operacions a curt termini, operacions a llarg termini, de
recurrència al mercat de capitals i realitzades en divises o similars, així com de les
amortitzacions que es preveuen realitzar durant el mateix exercici.
 
Consta informe econòmic-financer, en el que s’exposen les bases utilitzades per l’avaluació
dels ingressos i de les operacions de crèdit previstes, la suficiència dels crèdits per atendre el
compliment de les obligacions exigibles i les despeses de funcionament dels serveis i, en
conseqüència l’efectiva anivellació del pressupost.
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Consta en l’expedient l’Informe d’Intervenció sobre el compliment dels objectius d’estabilitat,
regla de la despesa i deute públic de conformitat amb l’art. 16.2 del RD 1463/2007, de 2 de
novembre, pel qual s’aprova el Reglament de la Llei 18/2001,  de 12 de desembre d’estabilitat
pressupost.
 
Per part de l’Àrea de Secretària s’ha emès informe jurídic en relació a la tramitació del
pressupost de conformitat amb el Reial Decret 128/2018, de 16 de març, pel qual s’aprova el
règim jurídic dels Funcionaris d’Administració Local amb habilitació de caràcter nacional

Fonaments de dret

1. L’article 168.1 del RD 2/2004, de 5 de març, pel qual s’aprova el Text refós de la Llei
reguladora de les Hisendes locals (TRLRHL) estableix que el pressupost de l'entitat local el
forma el seu president i a ell si ha d'unir la següent documentació:

a) Memòria explicativa del seu contingut i de les principals modificacions que presenti en
relació amb el vigent.
b) Liquidació del pressupost de l'exercici anterior i avanç de la del corrent, referida, almenys,
a sis mesos de l'exercici corrent.
c) Annex de personal de l'entitat local.
d) Annex de les inversions a realitzar en l'exercici.
e) Annex de beneficis fiscals en tributs locals
f) Annex amb informació relativa als convenis subscrits amb les comunitats autònomes en
matèria de despesa social
g) Un informe econòmic-financer, en el qual s'exposin les bases utilitzades per a l'avaluació
dels ingressos i de les operacions de crèdit previstes, la suficiència dels crèdits per atendre
el compliment de les obligacions exigibles i les despeses de funcionament dels serveis i, en
conseqüència, l'efectiva anivellació del pressupost.

2. L’article 168.2 i 3 del RD 2/2004, de 5 de març, pel qual s’aprova el TRLRHL enuncia que el
pressupost de cadascun dels organismes autònoms integrants del general, proposat inicialment
per l'òrgan competent d'aquells, s'ha de remetre a l'entitat local de la qual depenguin abans del
15 de setembre de cada any, acompanyat de la documentació detallada a l'apartat anterior. Pel
que fa a les societats mercantils, fins i tot d'aquelles en el seu capital sigui majoritària la
participació de l'entitat local, remetran a l’entitat local, abans del dia 15 de setembre de cada
any, les seves previsions de despeses i ingressos, així com els programes anuals d'actuació,
inversions i finançament per a l'exercici següent.

3. L’article 168.4 del RD 2/2004, de 5 de març, pel qual s’aprova el TRLRHL  disposa que sobre
la base dels pressupostos i estats de previsió de l’entitat local, organismes autònoms, el
president de l'entitat formarà el pressupost general i el remetrà, informat per la Intervenció i
amb els annexos i documentació complementària detallats en l'apartat 1 de l'article 166 i en el
present article, al Ple de la corporació abans del dia 15 d'octubre per la seva aprovació,
esmena o devolució.
 
4. L’article 168.4 del RD 2/2004, de 5 de març, pel qual s’aprova el TRLRHL  disposa l'acord
d'aprovació, que serà únic, ha de detallar els pressupostos que integren el pressupost general,
no pot aprovar-se cap d'ells separadament.
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5. L’article 166 del RD 2/2004, de 5 de març, pel qual s’aprova el TRLRHL relaciona els
annexos que caldrà unir al pressupost general:

- plans i programes d’inversió i finançament que, per un termini de quatre anys, podran
formular els municipis i altres entitats locals d’àmbit supramunicipal
- programes anuals d’actuació, inversions i finançament de les societats mercantils amb
capital íntegrament o majoritari municipal
- l’estat de consolidació del pressupost municipal amb els dels organismes autònoms i
societats mercantils
- l’estat de previsió de moviments i situació del deute.

 
6. L’article 169 del TRLRHL estableix que aprovat inicialment el pressupost, s’exposarà al
públic previ anunci al BOP durant 15 dies en què es podrà examinar i presentar reclamacions.
S’entendrà el pressupost definitivament aprovat si no es presenten reclamacions, en cas
contrari, el Ple tindrà un mes per resoldre-les. Afegeix que l’aprovació definitiva es farà abans
del 31 de desembre de l’exercici anterior al qual hagin d’aprovar-se. Que el pressupost
definitivament aprovat es publicarà al butlletí oficial de la província resumit per capítols i
simultàniament se’n trametrà còpia a l’administració de l’estat i la comunitat autònoma. També
estableix que el pressupost entrarà en vigor a l’exercici corresponent una vegada publicat al
BOP. Finalment, disposa que si a l’iniciar-se l’exercici econòmic no hagués entrat en vigor el
pressupost corresponent es considerarà prorrogat el de l’exercici anterior.
 
7. L’article 171 del RD 2/2004, de 5 de març, pel qual s’aprova el TRLRHL estableix que contra
l’aprovació definitiva del pressupost es podrà interposar directament recurs contenciós
administratiu.
 
8. Les plantilles, que hauran de comprendre tots els llocs de treball degudament classificats
reservats a funcionaris, personal laboral i eventual, s'aprovaran anualment en ocasió de
l'aprovació del Pressupost i hauran de respondre als principis de racionalitat, economia i
eficiència i establir-se d'acord amb l'ordenació general de l'economia, sense que les despeses
de personal puguin depassar els límits que es fixin amb caràcter general a la normativa de
pressupostos generals d’aplicació.
 
La plantilla de personal és, la relació detallada per cossos, escales, subescales, classes i
categories en què s'integren els funcionaris, el personal laboral i l'eventual, i que haurà de
respondre als principis de racionalitat, economia i eficàcia en virtut d'article 90.1 de la Llei 7
/1985, de 2 d'abril, de les Bases del Règim Local.
 
L’Annex de personal forma part del Pressupost de la Corporació local en compliment de l’art.
168 del Reial decret legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel que s’aprova el Text refós de la Llei
reguladora de les Hisendes locals i l’art. 26 del Decret 214/1990, de 30 de juliol, pel qual s’
aprova el Reglament de personal al servei de les entitats locals.
 
L’art. 25 del Decret 214/1990, de 30 de juliol, pel qual s’aprova el Reglament de personal al
servei de les entitats local, estableix que la plantilla de personal de les entitats locals ha d’estar
integrada per la relació detallada per cossos, escales, subescales, classes i categories de les
places en què s’integren els funcionaris, el personal laboral i l’eventual agrupades, indicant la
denominació d’aquests, el nombre de places que les constitueixen, el nombre de les que es
trobin vacants i el grup a què pertanyin, d’acord amb la titulació exigida per al seu ingrés.
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L’òrgan competent per l’aprovació del pressupost, així com l’aprovació de la Plantilla és el Ple
de la Corporació de conformitat amb l’art. 22..1.e) i i) de la Llei 7/85, de 2 d’abril, de bases de
règim local, requerint-se l’acord majoria simple d’acord amb l’art. 47 de l’esmentada Llei.

En conseqüència, :S'ACORDA

Primer. Aprovar inicialment el pressupost general per a l’exercici 2024.
 
 
INGRESSOS DESCRIPCIÓ PRESSUPOST 2024

Capítol 1 Impostos directes 1.436.000,00

Capítol 2 Impostos indirectes 70.000,00

Capítol 3 Taxes i preus públics 689.800,00

Capítol 4 Transferències corrents 1.411.933,00

Capítol 5 Ingressos patrimonials 14.700,00

  Operacions Corrents 3.622.433,00

Capítol 6 Alienació d'inversions 0,00

Capítol 7 Transferències de capital 390.910,00

  Operacions de Capital 390.910,00

Capítol 8 Actius financers 0,00

Capítol 9 Passiu financers 300.000,00

  Operacions Financers 300.000,00

TOTAL   4.313.343,00

 
 

DESPESES DESCRIPCIÓ PRESSUPOST 2024

Capítol 1 Despeses de personal 1.532.163,00

Capítol 2 Despeses corrents 1.719.290,00

Capítol 3 Despeses financeres 7.500,00

Capítol 4 Transferències corrents 173.540,00

Capítol 5 Fons de contingència 0,00

  Operacions Corrents 3.432.493,00

Capítol 6 Inversions reals 840.850,00

Capítol 7 Transferències de capital 20.000,00

  Operacions de Capital 860.850,00

Capítol 8 Actius financers 0,00

Capítol 9 Passiu financers 20.000,00

  Operacions Financers 20.000,00

TOTAL   4.313.343,00

 
Segon.- Aprovar el sostre de la despesa no financera per l’Ajuntament, per import de
3.971.179,06€
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Tercer. Aprovar inicialment la plantilla de personal de l'Ajuntament segons el document que
consta a l’expedient.
 
Quart. Exposar el pressupost al públic mitjançant la inserció de l’anunci al Butlletí Oficial de la

 i al tauler d’anuncis de la corporació durant el termini de quinze dies hàbils, durant elProvíncia
qual els interessats podran presentar-hi reclamacions. L’aprovació inicial del pressupost general
es considerarà definitiva si no es produeixen reclamacions en contra durant el termini d’
exposició pública, i entrarà en vigor en l’exercici al qual es refereix.
 
Cinquè . Exposar al públic la plantilla de personal aprovada pel termini de 15 dies als efectes
de presentació, si escau, de reclamacions, mitjançant anunci que es publicarà en el BOP en els
termes que estableix l’art. 169 del Reial decret legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel qual s’
aprova el Text refós de la Llei reguladora de les hisendes locals.  Si no es presenten
reclamacions, aquest acord d’aprovació inicial esdevindrà definitiu. Una vegada esdevingui
definitiu l’acord, publicar íntegrament la plantilla conjuntament amb el resum del pressupost, en
el Butlletí Oficial de la Província de Tarragona i en el Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya
i trametre’n còpia a l’Administració de l’Estat i al Departament de Governació de la Generalitat.

Règim de recursos:

Contra els acords definitius d’aprovació del pressupost i d’aprovació de la plantilla es podrà
interposar recurs contenciós administratiu davant la Sala Contenciosa Administrativa del
Tribunal Superior de Justícia de Catalunya, en el termini de 2 mesos, a comptar del dia següent
de la última publicació.

 PRECS I PREGUNTES

INTERVENCIONS6. 

El Alcalde, dona la paraula al Sr. Martí.
 
El Sr. Martí, representant del grup municipal d’SBAU-ARA PL, fa un parell d’anys vam
comentar la necessitat d’augmentar el cos de vigilants municipals, ara segons una notícia de la
Plana ràdio, valorem molt positivament que es vulgui augmentar la plantilla ara amb un
coordinador i d’aquí a final del mandat fins a quatre efectius.
 
El Sr. Alcalde, la idea és acabar el mandat amb quatre vigilants, però hem d’anar pas a pas, la
tercera plaça està dotada però ara l’hem de cobrir.
 
En aquests moments el Regidor Sr. Martí abandona la sessió de Ple.
 
El Sr. Alcalde dona la paraula a la Sra. Franch.
 
La Sra. Franch, representant del grup municipal del PSC-CP, una pregunta respecte una
partida del pressupost de 8.500 euros corresponents a l’aportació al Consorci del Museu de les
Terres de l’Ebre, si no ho vaig entendre malament ens vam dir que ja no els hi pagarien més.
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El Sr. Alcalde, ho va entendre bé, però hem de ser prudents, si finalment sortim, que és el que
vam manifestar aquests diners no desapareixeran, la idea de sortir és perquè volem gestionar
el Museu nosaltres mateixos i per gestionar-lo necessitem diners.
En relació a aquest tema aprofito per comentar que vam fer una reunió amb el President del
Consorci del Museu de les Terres de l’Ebre, que és l’Alcalde d’Amposta, i vam acordar que des
del museu ens facilitarien un llistat dels serveis que des del museu han prestat al municipi de
Santa Bàrbara a canvi dels 8.500 euros, durant aquests dos/tres anys, per poder valorar-ho i en
funció d’això acabarem de prendre la decisió, però de moment encara no ens l’han fet arribar.
 
La Sra. Franch, hi ha una altra partida que diu transferències de capital a comarques
contenidors soterrats de 20.000 euros, a què fa referència?
 
El Sr. Alcalde, és tracta de l’amortització de la inversió dels contenidors soterrats que es van
posar en el seu dia i que després es van substituir per contenidors de superfície, i ara estem
pagant els de superfície, tenim 16 illes per 5 contenidors són 80 unitats, amb un cost de 500 o
600 euros de manera que cada any anem pagant la part proporcional que es va pactar en el
pla d’amortització, penso que ja no deu quedar molt, crec que tres anys.
 
El Sr. Alcalde dona la paraula al regidor de medi ambient.
 
El Sr. Gimeno, quan vam plantejar el tema de la recollida porta a porta ja vam estar parlant de
que això era un tema que ens estava llastrant.
 
El Sr. Alcalde dona la paraula al Sr. Pont.
 
El Sr. Pont, representant del grup municipal de PerSB, una sèrie de preguntes, què sabem de
la qualitat ambiental?, avui hem sabut pels mitjans de comunicació que s’ha donat llum verda al
tema de la planta de compostatge, i no sabem si hi ha cap resultat de la unitat que havia d’
analitzar la qualitat ambiental que derivava de l’empresa Biosansa CatSud. Tenint en compte
que al territori tindrem aquesta planta, la planta de compostatge, la planta de biogàs, l’abocador
del Mas que s’ampliarà, no és anar en contra de ningú, sinó protegir l’interior del Montsià,
voldríem saber com estem?, voldríem saber el tema de la planta de compostatge, i si se sap
alguna cosa de les analítiques de l’aire.
 
El Sr. Alcalde,  en primer lloc l’equip de govern i el Consistori en general som, malgrat que algú
no s’ho acaba de creure, els primers interessats en que la qualitat ambiental al nostre terme
sigui excel·lent, i inclús ens preocupem de les activitats que no estan al nostre terme ja que
també ens poden afectar.
Comencem per l’assecadora de sansa, tenim la unitat mòbil de control de qualitat de l’aire
instal·lada des del 15 de novembre, per tant, han passat dos mesos i mig, l’altra vegada va
estar tres mesos, per tant imagino que fins el 15 de febrer la mantindran si volen fer una
campanya semblant, que seria pràcticament cobrir tota la campanya de l’oliva, encara que
aquest any imagino que per la direcció del vent dominat durant aquest hivern pràcticament no
hem tingut episodis de males olors, no ha tingut res a veure amb l’estiu del 2022, que va ser
una cosa insuportable. Aquest hivern afortunadament no hem tingut aquests episodis, és cert
que la planta ha estat parada 15 dies per una avaria i ara mateix també està parada, desconec
el motiu.
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Respecte la planta de compostatge, ahir va arribar l’informe sobre l’avaluació ambiental
ordinària, s’havia fet la simplificada en resultat favorable, però desprès el departament d’Acció
Climàtica va creure oportú fer una avaluació ambiental ordinària que és molt més exigent, i ahir
desprès de casi un any de tramitació vam rebre l’informe ambiental de data 19 de desembre de
2023; ahir mateix com no sabíem si aquest informe s’havia notificat a l’empresa i a l’associació
mediambiental AMEVESAVA, i un o l’altre han anat a la premsa a explicar-ho perquè l’
ajuntament no ha explicat, a l’informe es desestimen totes les al·legacions presentades,
argumentant la desestimació una per una, és un informe de 23 pàgines, i acaba dient que s’
informa favorablement l’avaluació ambiental ordinària presentada, sempre que es compleixen
les condicions fixades a l’esmentat informe, que s’hauran d’incorporar a la llicència ambiental
que haurem d’emetre.
 
El Sr. Pont, crec que tota la gent del poble està interessada en que la qualitat ambiental del
poble sigui bona, voldria que com que en un moment o altre tots ens hem posicionat al
respecte, voldria fer un reconeixement a AMEVESAVA i al GEPEC que en el seu moment van
actuar i potser gràcies a això, no només s’ha endarrerit sinó totes aquestes recomanacions que
es fan contribuiran a que l’activitat funcioni d’una manera més segura i no cal dir-ho desprès un
cop estigui en funcionament s’haurà d’estar atents a que aquestes mesures es duguin a terme.
 
El Sr. Alcalde, la labor fiscalitzadora de l’ajuntament no es pot deixar de banda, som els primers
que estarem atens a que la planta compleixi les mesures imposades a la llicència.
 
El Sr. Pont, em sembla correcte que hagi dit que no només estaran atents a les activitats del
nostre terme municipal, hi ha coses que estan fora del nostre terme i no depenen de
natros,  sinó també respecte les dels altres temes municipals, ja hem comentat que els pobles
de l’interior del Montsià hauríem d’anar una mica a una, perquè la costa queda lliure i tot va cap
a l’interior, som els grans perjudicats de tot el tema de la gestió de residus.
Canviant de tema, hi ha una sèrie d’activitats que es fan al poble com són, la fira de l’oli, el
rihihiu, les jornades gastronòmiques i la fira de Nadal, són coses que dinamitzen el poble, però
no sabem si al respecte s’ha fet una avaluació de l’impacte econòmic, hi ha indicadors?, sabem
si ha suposat un impacte no només econòmic, de prestigi?, a banda de l’impacte econòmic n’hi
ha d’altres 
 
El Sr. Alcalde dona la paraula al regidor de promoció econòmica i fires.
 
El Sr. Zaera, és un tema que s’està platejant per a propers anys, els indicadors han de ser
objectius, mai subjectius, per tant en primer lloc s’ha de treballar amb aquest indicadors, saber
quins s’utilitzaran, el que si que sabem és quin número de persones han participat.
 
El Sr. Alcalde, voldria fer un incís el tècnic de la fira tots els anys fa un informe de conclusions i
aprofita les enquestes que es fan als expositors respecte a punts febles, respecte a l’espai,
ubicació, etc., recull aquestes dades i elabora un informe prou fiable.
 
El Sr. Zaera, és el que li comentava és un informe bastant exhaustiu, però al nivell del que
comentava he de dir que no.   Respecte de la resta d’actes no disposem de dades, la fira de
Nadal són els comerciants els que porten la iniciativa, la ubicació de la fira d’aquest any ells
creuen que ha estat idònia, subjectivament, crec que ha estat força bé.
Respecte la fira de l’oli comentar-los que es van fer unes gestions que han donat com a resultat
que un local del poble que estava tancat, que era un bar, s’ha obert.

A
q
u
e
s
t
 
d
o
c
u
m
e
n
t
 
é
s
 
u
n
a
 
c
ò
p
i
a
 
a
u
t
è
n
t
i
c
a
 
d
e
l
 
d
o
c
u
m
e
n
t
 
e
l
e
c
t
r
ò
n
i
c
 
o
r
i
g
i
n
a
l
 
c
u
s
t
o
d
i
a
t
 
p
e
r
 
A
j
u
n
t
a
m
e
n
t
 
d
e
 
S
a
n
t
a
 
B
à
r
b
a
r
a
.
 
P
o
d
e
u
 
v
e
r
i
f
i
c
a
r
 
l
a
 
s
e
v
a
 
a
u
t
e
n
t
i
c
i
t
a
t
 
a

t
r
a
v
é
s
 
d
e
l
 
s
e
r
v
e
i
 
d
e
 
v
a
l
i
d
a
c
i
ó
 
d
e
 
l
a
 
S
e
u
 
E
l
e
c
t
r
ò
n
i
c
a
 
d
e
 
l
'
E
n
s
 
a
m
b
 
e
l
 
C
V
E
 
9
9
A
A
E
A
9
8
1
6
9
D
4
7
2
8
A
C
A
9
0
E
B
3
E
8
A
5
0
B
1
D
 
i
 
d
a
t
a
 
d
'
e
m
i
s
s
i
ó
 
2
1
/
0
2
/
2
0
2
4
 
a
 
l
e
s
 
1
1
:
1
1
:
5
5

SIGNAT ELECTRÒNICAMENT PER:
Isabel Verge Caballé - DNI ** (TCAT) el dia 21/02/2024 a les 11:03:57 i Antonio Ollés Molías - DNI ** (TCAT) el dia 21/02/2024 a les 11:10:02



 
El Sr. Alcalde dona la paraula al regidor Sr. Gimeno.
 
El Sr. Gimeno, tot això està molt bé però s’han de posar recursos per a fer un estudi en cara i
ulls i s’ha de veure la col·laboració de la part privada, necessitem la col·laboració de tota la part
privada. A banda de l’impacte econòmic n’hi ha d’altres com vostè ha dit, per exemple si a un
acte només assisteix gent del poble o veus a gent que no els coneixes, significa que aquell
acte o festa ha tingut acceptació o no.  
 
El Sr. Pont, ens alegrem que estiguin amb aquesta línia dels indicadors que pugui avaluar l’
impacte.
Revisant les actes dels Plens en un d’ells vam estar parlant del tema de la recollida de la runa
que es va recollir com a conseqüència del aiguats del setembre i va quedar a l’aire si el
COPATE ho cobraria a banda, la pregunta és què ens ha suposat al poble aquesta retirada?.
 
El Sr. Alcalde, al final, i hauríem de donar les gràcies a la nova secretària del Consell
Comarcal, que es va mirar la lletra menuda del conveni que té signat el Consell amb el
COPATE, el COPATE no treballa directament per als municipis nosaltres encomanem els
treballs al Consell i el COPATE treballa per al Consell, va veure que aquestes actuacions
extraordinàries estaven incloses dins el conveni i en base a aquesta clàusula, el poble de
Santa Bàrbara no va haver de pagar res per la recollida de les tones de residus que estaven a
la plaça de bous, no era un import molt elevat estàvem parlant de 7 o 8 mil euros, però de
pagar-los a no pagar-los.
 
El Sr. Pont, tenint en compte que es posaran plaques solar a la llar de jubilats ens ve al cap el
tema de la comunitat energètica de l’Ebre, crec que aquesta teulada no entra al ser una cosa
independent de les altres dues actuacions, magatzem municipal i pavelló esportiu, voldríem
saber si s’ha avançat en aquest tema.
 
El Sr. Alcalde, està a l’aire, vam fer una sèrie d’observacions respecte l’esborrany de conveni
que ens havien fet arribar, hi ha una sèrie de punts que no veiem clars, com és el preu del
kilowatt, el trobem excessiu, és un preu que no està al mercat ens sortiria més cara que la que
ara estem pagant, per tant, no té massa sentit, a més també ens imposa un màxim d’energia
que té que assumir l’ajuntament, és a dir, si ningú s’apuntés a aquesta comunitat energètica l’
ajuntament hauria d’assumir el 100% de l’energia produïda al preu establert que ja he dit que
no és competitiu. Per a que es facin una idea ens instal·larien 140kW a 9 euros el 0,05 kW el
que suposaria 32.000 euros/anuals posant nosaltres les teulades ho considerem excessiu,
aprovar un conveni amb totes aquestes qüestions sense resoldre no ho veiem clar.
 
El Sr. Pont, mentre això es resolt a l’igual que altres pobles veïns com són Godall, Ulldecona
que han optat per a que la gent pugui ser més participativa en aquestes comunitats
energètiques locals, es podrien estudiar altres possibilitats.
 
El Sr. Alcalde, Ulldecona i Godall fan una comunitat energètica pel seu compte, s’hauria de
veure la seva experiència com està funcionant. Cedeixo al paraula al regidor de medi ambient.
 
El Sr. Gimeno, respecte la comunitat energètica de l’Ebre el plantejament que ens han fet no l’
hem vist clar i per això no s’ha tirar endavant, però a la vegada tot va molt ràpid i el pla de
concertació ens obligarà cada any de fer una despesa important en transició energètica i igual
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Alcalde President

Antonio Ollés Molías

Secretari acctal.

Isabel Verge Caballé

ens ho toca fer obligatòriament, en aquest moment estem en un escenari incert però ja es veu
cara on s’ha d’anar.
 
El Sr. Alcalde dona la paraula a la Sra. Franch.
 
La Sra. Franch, representant del grup municipal del PSC-CP, una pregunta la subvenció
nominativa que ens donarà la Diputació de 40.000 euros al pressupost on està reflectida?
 
El Sr. Alcalde, consta al pressupost, i és per a la consolidació del Molí de  Foguet.
 
El Sr. Gimeno, va ser vostè mateixa la que quan van dir que ens atorgarien una subvenció
nominativa, la que va dir que podia ser per a la rehabilitació del Molí de Foguet i traslladar el
festival del Rihihiu allí.
 
La Sra. Franch, no recordava de quants diners estàvem parlant.
 
El Sr. Alcalde, són 40.000 euros de subvenció de la Diputació havent d’invertir-ne 50.000,
aquest import no donarà per fer una rehabilitació integral però com a mínim per consolidar l’
edifici i que no es deteriori més i deixar l’exterior en condicions per a poder fer si es dona el cas
algun acte cultural.
 
El Sr. Pont, ja hi ha algun projecte fet, on consti que costarà uns 50.000 euros?
 
El Sr. Alcalde, si, el tècnic va fer una valoració aproximada.
 
El Sr. Pont, de la manera que ho expliquen la subvenció és finalista i no es pot destinar a una
altra actuació.
 
El Sr. Alcalde, sí és finalista.
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